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Pani 

Joanna Pikus 

Wiceprzewodnicząca Rady Miasta 

Ostrowca Świętokrzyskiego 

 

W odpowiedzi na Pani interpelację w sprawie usunięcia ubytków w 
ciągu pieszo-jezdnym na osiedlu Ogrody w Ostrowcu Świętokrzyskim 
– informuję, że remonty nawierzchni bitumicznych na terenie miasta 
Ostrowca Świętokrzyskiego w ciągu dróg gminnych oraz terenów 
zarządzanych przez Gminę prowadzone są w ciągu roku na bieżąco, w 
oparciu o dokonywane przeglądy ulic. Obecnie, w okresie zimowym, 
przeprowadzane są remonty ubytków nawierzchni jezdni, które zagrażają 
bezpośrednio bezpieczeństwu ruchu - z uwagi na wymogi technologiczne 
prowadzenia tego typu robót. 
 Teren, na którym zlokalizowany jest ciąg pieszo-jezdny, ujęty  
w Pani interpelacji, stanowi działkę nr ew. 81/3 (obr. 20, ark. 1), która 
znajduje się w wieczystym użytkowaniu i jest zarządzana przez 
Spółdzielnię Mieszkaniową "Hutnik". Dlatego też Pani interpelacja została 
przekazana do rozpatrzenia Prezesowi SM „Hutnik”.  
 Natomiast droga dojazdowa usytuowana pomiędzy garażami z 
wjazdem od strony ulicy Leona Chrzanowskiego jest zarządzana przez 
Gminę i wszelkie powstające tu ubytki nawierzchni zlecane są do remontu. 
Po dokonaniu wizji w terenie, stwierdzono pojedynczy ubytek w pobliżu ul. 
L. Chrzanowskiego, który został zlecony do naprawy. 
 Wydział Ekologii i Infrastruktury Urzędu Miasta na bieżąco monitoruje  
stan techniczny nawierzchni ulic gminnych i powiatowych na terenie miasta 
– zgodnie z porozumieniem zawartym z Powiatem Ostrowieckim, i w razie 
konieczności będzie zlecał przeprowadzanie niezbędnych robót 

remontowych w tym zakresie. 
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